

走向世界也走回台灣  
11天不需任何費用，邀請您一起服務雲林體驗雲林  
Walk through the world and come back to Taiwan! We invite you to experience and serve Yunlin without paying any fees in these 11 days.

# 國際文化夏令營

## 志工招募

VOLUNTEER RECRUITMENT

今年暑假，邀約您一同來美麗的雲林麥寮，與不同國家及學校的學生一同擔任志工，為偏鄉學童設計一場奇幻的夏令營活動，除此之外，還能體驗雲林鄉村文化，來趟深度旅遊，最重要的是!! 活動11天完全不收取任何費用(包吃包住)!!! 機會難得!趕快加入我們的行列吧!

This summer, we invite you to enjoy the beautiful Mailiao Township in Yunlin with us! Be a volunteer with students of different countries and schools to design a fantastic summer camp for remote children. Moreover, you can also enjoy the culture of Yunlin County and have an in-depth tour. Most importantly, the camp is 11 days and free of charge (food and lodging included)! To seize the golden opportunity, come and join us!

### 活動資訊 Information

活動日期：2020年07月22日(三)-08/01(六)  
Date : July 22nd (Wed.) to August 1st (Sat.), 2020  
報名時間：即日起至04月05日(一)  
Registration Date : Present to April 5th

### 聯絡方式 Contact Information

李小姐 Miss Lee  
TEL : 05-5342601 #2352  
E-MAIL : liyuhsin@yuntech.edu.tw

### 報名資格 Registration qualifications

18歲 - 25歲大專院校在校學生(含碩士、外籍生及交換生)具服務熱忱、活動經驗且能全程參與者。  
College students aged 18 to 25 who are enthusiastic and can fully participate in the event ( including graduate students, PhD students , international students , and exchange students )

### 報名方式 Application Process



1. 填寫線上報名表單  
Finish volunteer online Google registration form.
2. 雲端下載報名表及家長同意書，填寫完畢連同學生證電子檔寄到liyuhsin@yuntech.edu.tw  
Download the registration form and parental consent form in the cloud, fill out the form using your student ID electronic file, then send it to liyuhsin@yuntech.edu.tw
3. 再次確認活動期間全程皆可參與  
Reconfirm that you can participate throughout the event.

f 國際文化夏令營-雲林&雲科大  
International Culture Summer Camp